
Referat 11.03.24 - FAU Vågsbygd skole avd. Augland 

 

Sak 1 - Evaluering GPS 

Kjempeimponerende innsats fra komite, foreldre og barn! Veldig vellykket arrangement, som 

barna koste seg på. Tusen takk til alle som bidro! 

 

Forslag til neste års gjennomføring: 

Det bør stå at det skal være 6 vakter på årshjulet til de klassene som ikke er 6. trinn.  

Barn har blitt satt opp som vakter. Dette har ikke blitt kommunisert til foreldrene, og blitt litt 

misforståelser, og bør helst avtales med foreldrene. Barna husker ikke hva de har satt seg 

opp på. Kanskje en voksen har mer kontroll på frisøren og bruken av hårspray-mengdene. 

Synd hvis vi må ta avgift for det, ikke lov heller? 

Dobbelt så mange rydde- og stengevakter til neste år, da det var mye popcorn og chips 

rundt fordi.  

Tips til neste år. Sette opp alle foreldre i 6. trinn til både vakt og baking. Hvis barn skal stå, 

må dens foreldre avtale det. 

 

FAU ønsker at 4. trinn til neste år er sammen med 1.-3. trinn, så det ikke blir så seint. 

 

Sak 2 - Kantine - for ofte og dyrt? 

Kantine er annenhver uke, et ønske fra elevrådet. Oppleves uoversiktlig for foreldre. Egentlig 

skal skolehverdagen være pengefri (gratisprinsippet), og det begynner å bli mye, skaper 

konflikt, blir vippsing og urettferdig for de som ikke tåler melk.  

 

Fau ønsker en evaluering og gjennomgang av kantinen, og om det er mulig å ha billigere og 

sunnere produkter og kanskje maks ett produkt per barn. Og hvordan skal dette løses til 

neste år når det er 1.-7. trinn samme sted. Kan det knyttes mer til mat og helse-faget? 

Går det også an å få melkefrie alternativer? Også i skole-melkordningen? 

 

Sak 3 - FAU-organisering neste år 

Forslag om todelt, med felles i begynnelsen og deretter deling av saker for det som er mest 

relevant til småskole og mellomtrinn.  

Lurt om noen fra FAU i år, blir leder neste år slik at det blir kontinuitet. Håper noen ønsker å 

stille to år! Dette er jo en takknemlig og lærerik oppgave. 

 

Sak 4 - Evaluering foreldremøte 

Mange falt av på veien fra kirka til klasserommet dessverre, og mange måtte velge hvilken 

klasse de gikk til. Uheldig med samme tidspunkt for alle. Kunne vært mer om 

hverdagsutfordringene til foreldre og mindre om barnehuset. Vanskelig å lese slidene i kirka. 

Foreldrenettverk falt bort i noen klasser. Fikk god prat, Grei info fra lærerne. 

Dårlig tid etter foredraget.  

 

Forslag om tema neste år: rus, mobbing, status i miljøet i vågsbygd lokalt, forebyggende 

tiltak.  

Forslag om å dele i to neste år, 1.-4. klasse og 5.-7. klasse. 

Forslag om å invitere Hussein fra Fiskå neste år! 

 

Sak 5 - Diverse søknader om støtte til sosialt 



6c - Innvilget søknad om støtte til dagstur for elevene i denne klassen.  

Det har også kommet søknad fra samme klasse om å dekke deler av kostnadene for en 

pappakveld med bowling. Ikke innvilget, da vi ønsker å bruke midlene direkte på barna. 

Mange alternative forslag til pappakveld kom opp: Båltur etc. 

 

 

Sak 6 - Årsmøte KOMFUG Tid: 

Onsdag 3.april kl. 18:00 - 20:00 Sted: Rådhuskvartalet, underetasjen (møterom Anna 

Jensen, Gerda Ring) Ingvild Gundersen Little møter.  

 

Sak 7 - Eventuelt -  

 

17. mai - Vi skal ha arrangement på Vågsbygd vgs. 11-13.  

Veldig godt i gang med planlegging. 

 

Avslutninger: Spørsmål om hvorfor de ikke skal ha med godteri på kosedag før sommer og 

jul. Endret til popcorn og saft. Det viser seg at det er foreldre som har stilt spørsmål til denne 

praksisen med godteri. FAU positive til denne endringen! 


